
Oppsal Basket Styreprotokoll 2 – 2023 

  
Dato: 13. feb - 2023, kl. 19.00 - 22.00 
Sted: Møterom OA4 

Tilstede: 
Kristian Helgesen (styreleder) 
Monica Telle (nestleder) 
Tom Hongslo (styremedlem) 
Erik Nygaard (styremedlem) 
Kristin Vernan (daglig leder) 
 
Ikke tilstede: 
Rebecca Ayden (styremedlem) 
Martha Roholdt (varamedlem) 
 
 
Referent: 
Kristian Helgesen 

 

Oppdatering fra Daglig leder 
Ref dokument fra Kristin. 
 

Helgen 15-17 september - medarrangør Bærum Open 

Vi kan få dugnads-inntekter for sekretariatsvakter. 

Tildelingsmøter i Mai. Vi kan ikke binde oss til noe før tildelingsmøte.  

 
Den lille trenerhelgen 25 februar 
Regionen har den lille trenerhelgen i Oppsal Arena den 25 februar.  
 
Vi er avhengig av at noen kan være her og arrangere.  

• Kristian kontakter Morten på G2009 og hører om de har mulighet for å stille med markører, 
og med det som trengs av kiosk (her må vi få vite hva det gjelder i praksis) 

 

Kurs i trygg på trening  
Kurset kan arrangeres her, og vi kan kanskje kombinere det med trenersamling 

Vi prøver å sette opp trenersamlingen mandag 27. kl. 19.  



 
Trenermøte 
Trenere bør kommunisere og ha noen kjøreregler for å trene på siden av hallen.  

• Monica tar kontakt med Rune og hører om han kan sette opp et trenermøte. 

 

Sekretariatskurs  
• Tom finner en dato som passer for å holde oppfriskings-kurs 

 

Årsmøte 2023 
• Monica lager innkalling, og sender ut til klubbens medlemmer. Kristin hjelper å legge ut på 

nettsidene og på Facebook. 
• Budsjett: Monica 
• Årsberetning må sendes ut senest en uke før. 
• Frist for innsending av sportslig beretning settes til 6. mars. Monica sender ut forespørsel 

om dette til trenerne. 
• Styrets beretning: Kristian 
• Frist for innsending av saker settes til 6. mars. 
• Vi går gjennom innkommende saker på styremøte den 6. mars. 

 

Status Økonomi 
Regnskapet for 2022 nærmer seg ferdig. Det ser ut som vi går 18.000,- i pluss, men vi må sette av ca 
13.000,- for utgifter som ikke er kommet inn ennå. 

 

Det lille klubbledermøte 
Ble avholdt 25 jan. 

Erik stilte fra styret. 

 

J10 klage fra Sandvika 
Hei. 
Jeg er lagleder for Sandvika BBK J14. I går spilte jentene våre seriekamp mot Oppsal. 
Jentene deres er på et høyere nivå enn resten av lagene i serien. Jeg ønsker derfor å 
informere dere i klubbens ledelse om at vi reagerer på lagets spillestil. De er fysisk 
veldig tøffe og flere av våre jenter fikk seg noen smeller. Noen så kraftige at de gikk 
gråtende av banen. Videre kjørte de fullbane-press i 37 av 40 minutter. Jeg oppfatter 
det som lite «fair play» i en kamp hvor Oppsal ledet 21-0 etter 1. periode og vant til 
slutt 85-20. De har foreløpig 610 poeng i pluss, og de skal spille en kamp til før serien 
er ferdig. Det er mot et lag helt i bunnen av tabellen som så langt bare har vunnet to 
kamper. Det er ingen fare for at ikke Oppsal vinner serien i år. 
 



Med vennlig hilsen, 
Christine Andenæs 

Klagen er formidlet Tom. Laget kommer ikke til å spille i B-serien neste sesong. 

 

Skøvdecup 
• De som skal bo på skolene trenger politiattester. Erik bistår.  
• Bindende påmelding innen 1. mars. 

 

Inkluderingsutvalget 
Her trenger vi fortsatt flere kandidater. Monica 

 

Eventuelt: Førstehjelp 
Tidligere referat manglet vedtak for innkjøp. Vi vedtar et budsjett på 12.000,- for innkjøp av 
førstehjelpsutstyr. Tidligere forslag har blitt utsolgt i mellomtiden, men Erik finner en fornuftig 
erstatning. 

 

 

 

 

Kristian Helgesen (styreleder) 
 
 
 
 

Monica Telle (nestleder)  
 

Tom Hongslo (styremedlem) 
 
 
 

Erik Nygaard (styremedlem)  
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